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INTERPELACJA

Na podstawie §30 Statutu Powiatu Mieleckiego zwracam się o pilną informację na temat 
zaawansowania prac projektowych dot. chodnika przy drodze powiatowej nr 1142R w miejscowości 
Ławnica.

Pierwszy wniosek na prośbę mieszkańców wsi złożyłem w tej sprawie ponad 2 lata temu. 
Niestety pomimo zapewnień o trwającym projektowaniu już w zeszłym roku i pomimo moich ustnych 
wniosków w tej sprawie na sesjach rady powiatu nie otrzymałem satysfakcjonującej odpowiedzi.

Z przeprowadzonych rozmów z mieszkańcami wsi podczas spotkania wiejskiego w Ławnicy 
wynika, że prace nie są kontynuowane. Proszę o szczegółową informację co w tym temacie zostało 
dotychczas zrobione oraz o jak najszybsze rozpoczęcie inwestycji budowy chodnika.

Droga powiatowa w Ławnicy jadąc od obwodnicy jest bardzo kręta, ruchliwa i co za tym idzie 
niebezpieczna.-Wymaga budowy chodnika a jego etapowanie powinno zostać zaplanowane 
i realizowane już latem 2021 roku kiedy pisałem w tej sprawie interpelacje.

Proszę o zwrotną pisemną odpowiedź.
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